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Justerare: 

Anders Nordmark och Gunborg Johansson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 2 (4)  
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funktionshinderfrågor 2019-11-21 

 

§ 1. Mötets öppnande 

 

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

§ 2. Val av justerare 

 

Anders Nordmark och Gunborg Johansson valdes att justera 

protokollet. 

 

§ 3. Nämndärenden 

 

Ärende 2. Badplatsen vid Skoflickargränd i Mälarhöjden 

Svar på medborgarförslag 

Rådet vill tillägga att tillgänglighetsaspekten är viktig. Det gäller 

både möjligheten att ta sig dit, vistas på platsen och att utrustningen 

är tillgänglig inte minst för de med rullstol, rullator och andra 

rörelsehjälpmedel. 

Ärende 3. Förlängning av avtal för driften av Aspuddens 
parklek 

Rådet uppmärksammar att Djur och Kul, som driver parkleken, har 

en strategi för tillgänglighet för barn med funktionshinder. Det är 

positivt. 

 

Ärende 5. Utredning av bastu vid Örnberget 

Svar på skrivelse 

Rådet instämmer i förvaltningens bedömning att inköp av en bastu 

vid Örnberget inte är att rekommendera. 

 

Ärende 6. Stockholms stads säkerhetsprogram 2020-2030 

Yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens yttrande. 
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Ärende 7. Digifysiskt vårdval- Tillgänglig primärvård baserad 
på behov och kontinuitet 

Yttrande till kommunstyrelsen 

 

Rådet vill framföra följande: 

1. Döva, dövblinda och hörselskadade patienter ska kunna garanteras full 

tillgänglighet via digitala vårdmöten t.ex. se vilka kommunikativa funktioner 

som finns och hur det fungerar i praktiken, anpassade till målgruppen. 

2. På Vårdkontakter finns det Talande Webb. Det skall självklart också finnas 

en Visuell Webb. Det är en del i de nyss antagna EU-direktiven att all digital 

information/kommunikation skall vara tillgänglig för alla. 

3. Vid digitala vårdmöten via videosamtal mellan läkaren och patienten skall 

det finnas tal - och teckenspråkstolk tillgänglig. Det skall fortfarande vara 

sjukvårdens ansvar att se till att boka tolk oavsett tolken kommer till läkarens 

fysiska mottagning eller till patientens plats.  

4. Läkaren får inte utesluta digitala vårdmöten med patienten för att det inte 

finns tolk tillgänglig. Det skall i så fall finnas en funktion för skriftlig 

kommunikation alltså att det alltid ska finnas en tillgång till chatt-funktion 

och SMS-funktion. Det finns tyvärr läkare som inte vill ta emot vårdbesök 

och kommunicerar på papper och penna. Det skall kunna erbjudas distans-

tolkning inom sjukvården. Det är inte acceptabelt att t.ex. att ställa in 

vårdbesök, när man kanske väntat en månad, på grund av brister på 

alternativa former för besöket.   

5. Det ska finnas krav på en hållbar rutin som ser till att man på alla 

mottagningar får bemötande, kunskap - och kommunikationsutbildning om 

målgruppen. Det inkluderar dövhet och hörselskada, även kombinerad med 

synnedsättning samt målgruppen med kognitiva begränsningar.  
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§ 4. Övrig information från förvaltningen 

 

Rådet har framfört önskemål om information om Lex Sara.  

Toni berättar kortfattat om Lex Sarah och informerar om att 

Carina Cronwall gärna besöker rådet för att berätta mer om Lex 

Sarah. Carina är ansvarig för att utreda de Lex Sarah rapporter som 

kommer in från avdelningens verksamheter. 

 

§ 5. Balanslistan 

 

Balanslistan gicks igenom och uppdaterades vid rådets förra 

sammanträde och behandlas därför inte denna gång. 

 

§ 6. Övriga frågor 

Inbjudningar och utbildningar 

Rådet har följande önskemål på personer att bjuda in till rådets 

sammanträden: 

 Anhörigkonsulent 

 Syn- och hörselinstruktör 

 Ansvarig för samhällsplanering 

 Ansvarig för upphandling 

 Carina Cronwall som berättar om Lex Sarah 

 

Förvaltningen har i nuläget inte möjlighet att betala för utbildningar. 

 

Rättelse 

Isabel Engwall närvarade vid rådets förra sammanträde 2019-10-17. 

Av misstag kom hon inte med på listan över närvarande.  

 

 

 

 

 

 

   

   

   

 


